
Zápisnica 

Zo zasadnutia komisie pre cestovný ruch, regionálny rozvoj, služby 

a technickú činnosť v meste, napísaná dňa 21.03.2024 

Predseda komisie privítal členov komisie a konštatoval, že komisia sa zišla v počte  členov 8     

(ostatní sa ospravedlnili) a je v zmysle článku 8 ods. 2 Rokovacieho poriadku komisií 

mestského zastupiteľstva v Námestove ( ďalej len ako „rokovací poriadok“) spôsobilá rokovať.  

 

K bodu 1: Otvorenie, privítanie, schválenie programu 

 

 Predseda oboznámil členov komisie o programe zasadnutia komisie a zároveň dal 

členom komisie v zmysle článku 8 ods. 3 rokovacieho poriadku možnosť program doplniť, 

zmeniť, resp. pripomienkovať. Vzhľadom na to, že nikto nemal návrh na zmenu programu, 

hlasovalo sa o pôvodnom programe nasledovne: 

 

1/ Otvorenie, privítanie, schválenie programu 

2/ prerokovanie poslednej komisie – plnenie plánu z poslednej komisie 

3/ Príprava konferencie pre CR / koniec mája/ 

4/ Reklamná kampaň – letná sezóna 

5/ Nové info – dokončenie chodníka pri Or. priehrade / smer Ranč/ 

6/ Jarná brigáda – čistenie chodníkov okolo Or. priehrady 

7/ Diskusia o témach a návrhoch členov komisie  / problémy, potreby, návrhy/ 

8/ Záver 

 

 

Hlasovanie členov komisie o programe za –8  , proti – 0, zdržal sa – 0 

Program rokovania komisie bol schválený 

 

 

K bodu 2: Prerokovanie poslednej komisie – plnenie plánu z poslednej 

komisie  

 
Predseda komisie pán Ing. Eduard Dunčič oboznámil členov komisie o plnení plánu z poslednej 

komisie. 



1, Projekt rekonštrukcie stánku so zmrzlinou pri Tempo Jednota – dostal povolenie, začiatok 

rekonštrukcie je plánovaný na september. 

2, Projekt stojiská na smeti na nábreží Oravskej priehrady – stojiská nakúpené, no 

nezrealizované na požadovanom mieste. 

3, Informačná tabuľa a projekt „Okno do minulosti“ – vedenie mesta prisľúbilo, že realizácia 

bude prebiehať pod ich záštitou – zamestnancov – do začiatku sezóny. 

4, Dokončenie chodníka od cintorína ku Ranču – bola navrhnutá iná trasa, z dôvodu vysokej 

vody a zaplavovanie určeného miesta realizácie. 

 
 

 

K bodu 3: Príprava konferencie pre CR / koniec mája/ 

Bola predstavená, členom Rastislav Žulka, konferencia pre CR, ktorá sa má konať koncom 

mája v spolupráci mesta Námestovo, DK Námestovo, Občianskeho združenia Oravská 

priehrada a oblastnej organizácii Klaster Orava. Počas mesiacov apríl a začiatok mája budú 

spolupracovať organizácie na programe a celkovej príprave.  

 

 

K bodu 4: Reklamná kampaň / letná sezóna/ 

Predseda komisie pán Ing. Eduard Dunčič pripomenul aké je dôležité pre rozvoj nášho mesta 

aby sa o ňom hovorilo a nato potrebujeme dobrú reklamnú kampaň v širšom okolí. Rôzne 

propagačné materiály ako napr. letáky, noviny, banery, billboardy ale i sociálne siete – reklama 

na Googli, reklama na Facebooku, reklama na Instagrame, reklama na blogu a mnoho iných.  

 

Uznesenie č. 1: 

 Komisia pre cestovný ruch, regionálny rozvoj, služby a technickú činnosť odporúča 

mestu zaoberať sa požiadavkou komisie pre propagáciu mesta reklamnou kampaňou do 

začiatku sezóny.  

 

Hlasovanie členov komisie o návrhu uznesenia: za –8 , proti – 0, zdržal sa – 0 

   

Uznesenie bolo prijaté 

 

K bodu 5: Nové info – dokončenie chodníka pri Or. priehrade / smer Ranč/ 

Spomenuté v bode 2.  

 

 



Uznesenie č. 1: 

 Komisia pre cestovný ruch, regionálny rozvoj, služby a technickú činnosť súhlasí 

s presunutím trasy z dôvodu zlých podmienok.  

 

Hlasovanie členov komisie o návrhu uznesenia: za –8 , proti – 0, zdržal sa – 0 

   

Uznesenie bolo prijaté 

 

K bodu 6: Jarná brigáda – čistenie chodníkov okolo Or. priehrady 

Podujatie s názvom „Čisté brehy“ - Organizácia každoročného aprílového podujatia čistenia 

prírody v okolí celej Oravskej priehrady v spolupráci so všetkými organizáciami ako CHKO, 

Rybárske zväzy, Poľovníci, OZ združenia a mestami a obcami. Po minulé roky bola organizácia 

v našom meste na ramenách manažéra OZ Oravská priehrada, kde vytvoril 3 stanoviská – 

Slanická osada, Nábrežie Oravskej priehrady a Ranč u Edyho. Do akcie sa zapojili aj 

podnikatelia nášho mesta, ktorí pomohli s občerstvením, technikou či hudobným podmazom.  

 

Uznesenie č. 1: 

 Komisia pre cestovný ruch, regionálny rozvoj, služby a technickú činnosť pokladá  

otázku, kto bude pokračovať na organizácií podujatia. 

 

K bodu 7: Diskusia o témach a návrhoch členov komisie / problémy, potreby, 

návrhy/ 

Stretnutie komisie so zástupcami mesta o ďalšom fungovaní komisie. 

Návrh na nové ICN nad verejnými toaletami, kde by bolo vyriešené aj fungovanie a personál 

na toaletách. 

 

Uznesenie č. 1: 

 Komisia pre cestovný ruch, regionálny rozvoj, služby a technickú činnosť odporúča 

vedeniu mesta zaoberať sa požiadavkami komisie.  

 

Hlasovanie členov komisie o návrhu uznesenia: za –8 , proti – 0, zdržal sa – 0 

   

Uznesenie bolo prijaté 

 



 

K bodu 8: Záver 

 

 Na záver predseda komisie poďakoval všetkým členom za účasť na komisii 

a zasadnutie komisie ukončil. 

 

 

 

             ..................................... 

       Ing. Eduard Dunčič 

        predseda komisie 

 

 


